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Relletje (1)
‘De Amerikaanse

ambassadeur Howard
Gutman wordt niet
protocollair ontvangen, ik ga
hem dus niet begroeten.’
Voorzitter Jan Peumans
(NVA) kreeg gisteren hoog
bezoek in het parlement,
maar weigerde de excellentie
met de nodige égards te
ontvangen. De
reden? Gutman werd
uitgenodigd door LDD’er Ivan
Sabbe, niét door Peumans
zelf. En dat zat de voorzitter
duidelijk hoog...

Dublin
Er wordt stevig informeel

overlegd in Dublin dezer
dagen. Vorige week vond de
informele Ecofinraad er nog
plaats, met minister Koen
Geens (CD&V) en
staatssecretaris John Crombez
(SP.A). En gisteren landde
Didier Reynders op Ierse
bodem. ‘Ongelofelijk hé, want
het gaat om een informele
raad over Buitenlandse
Handel. Het is bijna
verrassend dat hij hier mag
zijn’, klinkt het met het
nodige cynisme in zijn
entourage.

Relletje (2)
‘De uitnodiging van Sabbe

is een miskenning van het
voorzitterschap en van het
parlement’, foeterde Peumans
in Villa Politica. Maar van
een ‘diplomatie relletje’ wilde
hij niet weten. ‘Dit heeft niets
met mijn persoon te maken.
Er vertrekt trouwens nu een
brief met een uitnodiging.’ Op
de vraag of Sabbe wilde
scoren, zei Peumans nog: ‘Dat
moet u aan mijnheer Sabbe
vragen, ik veronderstel van
wel en ik denk nog veel meer,
maar dat ga ik niet voor de
camera’s zeggen.’

Oosterweel
‘In dit dossier heeft het

verleden al aangetoond dat
overhaasting, zoals in andere
grote infrastructuurprojecten,
zeker niet wenselijk is.’
CD&Vparlementslid Dirk de
Kort krijgt de grote
staatsprijs voor het
understatement voor zijn
opmerking in het Vlaams
Parlement over de
Oosterweelverbinding.

Relletje (3)
De ambassadeur zelf was

zich duidelijk van geen kwaad
bewust. Hij ging op de
uitnodiging in omdat hij nog
nooit in het Vlaams
Parlement was geweest. ‘Dit
was een kans om de zitting te
kunnen volgen’, aldus Howard
Gutman. ‘Ik wist niet dat
mijnheer Peumans zich hier
ongemakkelijk bij voelde.’

Met bijdragen van
Peter De Lobel, Wim
Winckelmans, Marjan Justaert.

Kreten&
gefluister

V A N O N Z E R E D A C T E U R S

JOHAN RASKING
WIM WINCKELMANS
BRUSSEL | De federale regering wil de ge

lijkschakeling van de statuten van arbeiders en
bedienden op de lange baan schuiven. De mi
nisters werken aan een wijziging van de grond
wet om de bestaande discriminatie van arbei
ders, die minder lage opzegtermijnen hebben
dan bedienden, nog een tijdje te laten voortbe
staan. Alleszins tot (ver) na 8 juli, de dag die
door het Grondwettelijk Hof is vastgelegd als
deadline om tot een eengemaakt statuut te ko
men.
Met die opmerkelijke boodschap pakte ACV
voorzitter Marc Leemans gisteren uit, tijdens
een pamflettenactie van de christelijke vak
bond. Volgens Leemans is het ‘onaanvaard
baar dat iedereen gelijk is voor de (grond)wet,
maar de arbeiders nog een tijdlang niet’.

1. Is het waar dat de regering uitstel zoekt?
Haast wordt zeker niet gemaakt. Voorlopig
zijn er geen onderhandelingen gepland. De mi
nister van Werk, Monica De Coninck (SP.A),
neemt haar tijd. Ze weet dat het politieke zelf
moord is om aan de vooravond van 1 mei met
hervormingsvoorstellen uit te pakken. Door
het getalm wordt het sowieso moeilijk om de
deadline van 8 juli te halen.

2. Wat moet een (tijdelijke) bevriezing ople
veren?

Het geeft de zespartijencoalitie van de rege
ringDi Rupo extra tijd om een vergelijk uit te
dokteren. SP.Avicepremier Johan Vande La
notte wordt als brein genoemd voor de poging
om de deadline van 8 juli te verleggen, maar
volgens het kabinetDe Coninck is het nog al
tijd de bedoeling om voor 8 juli tot een oplos
sing te komen. Allicht is er ook in dat geval
nood aan een speciale overgangswet. Die moet
rechtszekerheid bieden bij de overgang van de
oude statuten naar het nieuwe eengemaakte
werknemersstatuut. Het is niet duidelijk of dat
een grondwetswijziging vergt.

bant een denkfout verweten. Had het Hof in
2011 geen moratorium op nieuwe rechtszaken
opgelegd tot 8 juli 2013, en de overheid dus
geen tijd gegeven om de discriminatie weg te
werken, dan hadden werkgevers én werkne
mers al lang de kans gehad om hun gelijk te
halen bij de rechtbank.
Ontslagen arbeiders zouden een (hogere) ont
slagpremie als bediende kunnen opeisen,
werkgevers zouden bedienden kunnen ont
slaan en voor de rechtbank verdedigen dat een
(lagere) opzeg als arbeider volstaat.
Off the record wordt er aan herinnerd dat de
beleidsmakers al sinds een arrest uit 1993 we
ten dat deze discriminatie moet worden weg
gewerkt.
Maar ook het vooruitzicht van nieuwe rechts
zaken kan de regering schijnbaar niet veront
rusten.
Omdat die rechtszaken maanden zullen aan
slepen, kan een veroordeling ten vroegste te
gen eind dit jaar of begin volgend jaar vallen,
heet het. ‘Pas tegen dan moet het huiswerk
echt af zijn.’

4 VRAGEN

STRIJD TUSSEN REGERING EN GRONDWETTELIJK HOF

BRUSSEL (BELGA) | Een re
cordaantal Belgen kan zijn schul
den niet afbetalen. In de toekomst
zal het daarom niet meer mogelijk
zijn om een nieuwe lening te krij

gen als een oude schuld niet op
tijd terugbetaald is. Minister van
Consumentenzaken Johan Vande
Lanotte (SP.A) gaat de wet op het
consumentenkrediet in die zin
aanpassen.
Dat zei hij gisteren in de senaats
commissie Financiën als ant
woord op een vraag van zijn partij
genoot Bert Anciaux. Tijdens het
eentweetje wees Anciaux op de
inspanningen die al gedaan zijn,
maar waarschuwde hij toch dat

Niet op tijd betaald? Geen nieuw krediet

Minister Vande Lanotte
lanceert een nieuwe maatregel
om de achterstallige schulden
aan te pakken.

Johan Vande Lanotte. © pdw

2,7 miljard aan
achterstallige
schulden in België

CONSUMENTENZAKEN

het bedrag aan achterstallige
schulden in België intussen al op
loopt tot 2,7 miljard euro, goed
voor 482.620 probleemdossiers.
Eén van de belangrijkste oorzaken
is misleidende reclame.
Dat gebeurt onder meer door de
totale kost voor een lening bij een
aankoop te verzwijgen. Hoewel dit
een inbraak is op de wet op het
consumentenkrediet, blijkt dit
toch in één op de zes reclamebe
richten het geval te zijn.

Grondwet
bestaat

ook voor
arbeiders

3. Valt er te tornen aan de deadline van 8
juli?

Jazeker, betoogt professor emeritus Maxime
Stroobant van de VUB. Volgens Stroobant, die
nog senator is geweest voor de Vlaamse socia
listen, is het Grondwettelijk Hof in de fout ge
gaan door de sociale partners en de overheid
een deadline op te leggen.
‘Uiteraard is het Grondwettelijk Hof bevoegd
om de verschillen tussen arbeiders en bedien
den als discriminerend te beschouwen en dus
in strijd met het grondwettelijk gelijkheidsbe
ginsel’, zegt Stroobant. ‘Maar het Hof kan in
een arrest over een prejudiciële vraag, en dat
was het geval in dit dossier, niet zelf een ter
mijn bepalen waarbinnen de wetgever een op
lossing moet vinden. Eigenlijk overtreedt het
Hof de scheiding der machten. Want een ti
ming opleggen aan de wetgever geeft een be
leidsprioriteit aan en weegt dus op dat beleid.
De rechterlijke macht treedt hier de facto op
als wetgever en dat kan niet.’

4. Klopt die redenering?
Binnen het Grondwettelijk Hof wordt Stroo

Er wordt geen haast gemaakt om de bestaande discriminatie weg te werken. © pn
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Tom wordt tijger en
Lise fee. En wij werken
nu al aan plan B.
Hoe zou ik mijn kleinkinderen
een goeie financiële start
kunnen geven?

Wij spreken uw taal.

1 Met ‘fonds’ bedoelen we hier: Privileged Portfolio Pro 90 May, een gemeenschappelijk beleggingsfonds naar Belgisch recht, gepromoot door KBC. Toetredingskosten: 3,5%. Geen uittredingskosten. Bedrag tot
ontmoediging van een uittreding die volgt binnen een maand na toetreding: max. 5%. Minimum inschrijvingswaarde: 25 000 EUR. Beursbelasting: geen. Roerende voorheffing: meerwaarde vrij van roerende
voorheffing. Financiële dienst: KBC Bank, CBC Banque en Centea. De netto-inventariswaarde wordt onder meer gepubliceerd in de financiële pers (De Tijd en L’Echo) en op www.kbc.be/fondsenzoeker. Uitgebreide
informatie over dit product en de verbonden risico’s zijn te vinden in het prospectus (alleen Nederlands), het document Essentiële Beleggersinformatie (in Nederlands, Frans, Duits en Engels) en de periodieke verslagen
(Nederlands en Frans). U kunt die documenten gratis verkrijgen in uw KBC-, CBC- of Centea-kantoor of op www.kbc.be, www.cbc.be of www.centea.be. *Met de productscore is het mogelijk spaar- en beleggingsproducten
van de KBC-groep onderling te vergelijken op een schaal van 1 (meest defensief) tot 7 (meest dynamisch). De score houdt, naast de mate waarin de rendementen kunnen schommelen, ook rekening met andere invalshoeken
(kapitaalbescherming, kredietwaardigheid, spreiding, blootstelling aan vreemde munten en liquiditeit). Hij wordt halfjaarlijks herberekend en kan dan hoger of lager uitvallen.

Wat is de grootste rijkdom van grootouders? Misschien wel de

‘nu-momenten’ met de kleinkinderen. Meekijken door verwonderde

ogen, meegaan in verhalen van tijgers en feeën. Nu lijkt alles mogelijk

voor hen. En uwilt dolgraag dat ze hun talenten later écht ontplooien:

extra studies, een stage in het buitenland, enz. Kan een belegging

daarbij helpen?Terwijl uwkleinkinderenopgroeien, blijft deeconomie

voortdurend in beweging: op en neer. Er is een fonds1dat op die golf-

bewegingen alert blijft inspelen: door de risico’s te beperken en de

kansen op winst te verhogen.

Past dit fonds 1 bij uw doel?
Privileged Portfolio Pro 90May is een fonds dat het u gemakkelijk maakt

omoplangeretermijntebeleggenmetoptimalespreiding.Expertsvolgen

de financiëlemarkten dagelijks. Ze passen de samenstelling van het fonds

voortdurend aan om tot een optimale spreiding te komen. Bij dalende

markten beperken ze het verlies door een bodemgrens na te streven: die

ligt op 90%vande jaarlijks bepaalde inventariswaarde vanuwbelegging.

Deze grens van 90% is een streefdoel. Zij biedt geen garantie voor het

rendementenookniet voorde terugkoopprijs.Diekan lageruitvallendan

de bodemgrens. Bij stijgende markten passen ze de spreiding aan in het

teken vanhet rendement.

Uw perspectief.
Doelgericht beleggen.

Wilt u meer informatie?
Surf dan naar www.kbc.be/privilegedportfolio,
bel de KBC-Fund Phone op het nummer
070 69 52 90 of ga eens langs in uw
KBC-bankkantoor.

Risico- en opbrengstindicator:
5 op een schaal van 1 (laagste risico) tot 7 (hoogste risico).

Risicoprofiel: vanaf dynamische portefeuille.

Productscore*:
4 op een schaal van 1 (laagste risico) tot 7 (hoogste risico).

INTERVIEW
BENOIT BEUSELINCK IS TEGEN UITBREIDING EUTHANASIEWET
Een paar tientallen professoren, artsen, juristen en andere burgers willen de
uitbreiding van de euthanasiewet tegenhouden. Onder hen veel Franstaligen.

‘Euthanasie is geen
recht van de patiënt’

V A N O N Z E R E D A C T R I C E

VEERLE BEEL
BRUSSEL | Een veertigtal mensen, on

der wie driekwart uit Franstalig België,
start met een protestbeweging tegen de
uitbreiding van de euthanasiewet. Onder
hen de Grote Rabbijn en de imam van
Brussel, René Stockman van de Broeders
van Liefde, Fernand Keuleneer, advocaat
van de Belgische bisschoppen, en diverse
medewerkers van de katholieke universi
teiten van Leuven en LouvainlaNeuve.
Het initiatief heet Euthanasie STOP en
roept burgers op om zich bij hen aan te
sluiten.
De Leuvense oncoloog Benoit Beuselinck
legt uit wat de bedoeling is.
‘In de eerste plaats willen we laten horen
dat we tegen de uitbreiding van de eutha
nasiewet naar minderjarigen en demente
renden zijn. Het is moeilijk om die stem te
laten horen in de media of bij politici, van
daar dit initiatief.’

Ik heb de indruk dat u ook niet echt blij

bent met de huidige wet.
‘Voor mij persoonlijk is het verschil tussen
euthanasie op een dementerende en eu
thanasie bij een vergevorderde terminale
patiënt inderdaad niet zo groot. Ik heb bij
allebei fundamentele vragen. Ik veronder
stel dat er nog deelnemers zijn die er zo
over denken.’

Is de groep religieus geïnspireerd?
‘Het zijn mensen met verschillende ach
tergronden. Ik zou hopen dat de bisschop
pen dit initiatief steunen. Dat zou het
meest logische zijn. Maar de argumenten
tegen euthanasie overstijgen de religieuze
context. Ikzelf sluit mij vooral aan door de
ervaringen die ik opdoe als arts.’

Wat bedoelt u daarmee?
‘Tien jaar geleden werd de wet ingevoerd
voor zeldzame noodsituaties. Nu zien veel
mensen euthanasie als een onderdeel van
het normale pakket aan zorg dat men kan
krijgen. Zo’n vraag beantwoord je niet in
vijf minuten. Wij moeten daar veel tijd
voor uittrekken. Als vier patiënten in een

week die vraag stellen, heeft dat een ern
stige impact op de zorg aan andere patiën
ten.’

Als u het zelf niet wilt doen, kunt u
toch doorverwijzen?

‘Doorverwijzen is voor mij een vorm van
meewerken. Hopelijk komt er dus geen
doorverwijsplicht. Euthanasie is per slot
geen recht van de patiënt. Dat is een van

de vele misverstanden die errond be
staan.’

Vindt u dat euthanasie aan artsen
wordt opgedrongen?

‘De vraag is verschoven van noodsituaties
naar mensen die het leven moe zijn. Ik
vind niet dat het onze taak is om metafysi
sche vragen over de zin van het leven van
onze medeburgers op te lossen, zeker niet
als die oplossing bestaat uit een daad die
ingaat tegen ons geweten. Ik vind dat ik
ons beroep van arts daartegen moet be
schermen. Ook bestaat er nog veel verwar
ring over: laatst weigerde een bejaarde pa
tiënt om naar een palliatieve afdeling te
worden gebracht. Hij dacht dat euthana
sie hem daar zou worden opgedrongen.’

U kunt uitleggen dat dat niet zo is.
‘Ja, maar ondertussen is het fundamentele
vertrouwen tussen arts en patiënt wel ge
schonden.’

 ONLINE
www.euthanasiestop.be
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‘Voor een euthanasie
vraag moeten we veel
tijd uittrekken. Als vier
patiënten in een week
om euthanasie vragen,
heeft dat een ernstige
impact op de zorg aan
andere patiënten’


